
جمعـــی از مدیرعاملان ســـابق باشـــگاه پرســـپولیس به خاطر بدهـــی مالیاتی 
ســـنگین این باشـــگاه که گفته می شـــود مبلغی در حدود 286 میلیارد تومان 
اســـت، ممنوع الخـــروج شـــده اند. در واقـــع برخی از مدیران این باشـــگاه که در 
مقطعی تعهداتی به اداره مالیات در جهت پرداخت بدهی مالیاتی باشـــگاه 
را داده اند با دردســـر بزرگی مواجه شـــده اند. اداره مالیات برخی از این مدیران 
را ممنوع الخروج کرده تا تکلیف بدهی مالیاتی سنگین پرسپولیس مشخص 
.. . از این دسته  شود. مهدی رسول پناه، علی اکبر طاهری، حمیدرضا گرشاسبی و
از مدیران ســـابق باشـــگاهند که به آن ها گفته شده تا زمانی که تکلیف بدهی 
مالی این باشـــگاه مشـــخص نشود، ممنوع الخروج خواهند بود. این در حالی 
است با ارائه گزارش حسابرسی شده صورت های مالی باشگاه های استقلال و 
پرسپولیس )بدهی مالیاتی دو باشگاه( در کدال به این شکل است که باشگاه 
پرســـپولیس 60.8 میلیارد تومان و باشـــگاه استقلال 15.4 میلیارد تومان بدهی 
مالیاتی دارند. این ارقام بدون احتســـاب مواردی اســـت که توســـط باشگا ه ها 
مورد اعتراض قرار گرفته اند و یا هنوز به مرحله مالیات قطعی نرســـیده اند. اما 
نکته قابل تأمل این اســـت که در زمان واگذاری ســـهام دو باشـــگاه استقلال و 
پرســـپولیس، بدهی مالیاتی اســـتقلال 277 میلیارد تومان عنوان شد و بدهی 
مالیاتی باشگاه پرسپولیس نیز حدود 286 میلیارد تومان. در این مورد فرشید 
ســـمیعی در آخرین اظهار نظر خود عنوان کرد: »ما یک مشـــکل 277 میلیارد 
بدهی به سازمان مالیاتی داشتیم و حدود 15 سال اظهار نامه های مربوطه ارسال 
نشـــده بود و توانســـتیم این موضوع را هم حل کنیم.« اما در این مورد مســـئولان 
باشـــگاه پرســـپولیس اخیراً اظهارنظری نداشـــته اند و گویا به آن ها گفته شـــده 
است که اجازه دهند این مشکل بدون سرو صدا حل شود. به هر حال بخش 
عمده ای از سهام دو باشگاه واگذار شده و در چنین شرایطی هیچ یک از دو 

باشگاه در ظاهر نباید بدهی سنگین مالیاتی داشته باشند. 

  بدهی مالیاتی از چه زمانی لحاظ شده است؟ 
در اواخر سال 1400 این موضوع مطرح شد که اداره مالیات بدهی 200 میلیاردی 

کبر  باشـــگاه پرســـپولیس را بخشـــیده اســـت. همین موضوع باعث شـــد علی ا
طاهری، مدیرعامل وقت پرسپولیس در آن مقطع نسبت به این موضوع واکنش 
نشان داده و در گفت و گو با »فرهیختگان« عنوان کند: »این رقم را از مالیات 
بخشیده اند که اصلاً نباید می گرفتند! بخش های فرهنگی از پرداخت مالیات 
معافند. باشـــگاه پرســـپولیس هم دارای بخش فرهنگی است و نباید مالیات 
مربـــوط بـــه ایـــن بخش را بپردازد. ما این موضـــوع را پیگیری کردیم. در دوره من 
همه مالیات ها پرداخت شد و مفاصاحساب مالیاتی هم گرفتم. زمان ما اعلام 
یم. به من گفتند 6  کرده بودند از گذشـــته 110میلیارد تومان بدهی مالیاتی دار
میلیارد تومان بده تا مفاصاحســـاب بدهیم، گفتم یک میلیارد تومان بیشـــتر 
نمی دهم. داشتیم به توافق می رسیدیم که به جای من مدیر دیگری آمد. بعد 

از مـــن هـــم هیچ کـــس موضوع را پیگیری نکرد. جالب اســـت بدانید به یکی از 
مدیـــران بعـــد از من گفته بودنـــد موضوع را دنبال کند و او گفته بود بی خیال!« 
از قرار معلوم بعد از رفتن طاهری از باشـــگاه پرســـپولیس مدیران جانشـــین او 
موضوع معاف بودن این باشگاه از مالیات را به طور جدی پیگیری نکردند و 
آن 200 میلیاردی هم که گفته می شد، بخشیده شده به قوت خود باقی است. 
در واقع مبلغ 286 میلیارد تومان بدهی مالیاتی باشـــگاه پرســـپولیس از ســـال 

کنون لحاظ شده است.  1375 تا

  درویش از عدم پرداخت مالیات ها خبر داد 
رضا درویش بعد از مجمع 5 اردیبهشـــت ماه ســـال 1402 در اظهارنظری اعلام 

کنون باشگاه بدهی های مالیاتی را پرداخت نکرده بود که  کرد: »از سال 75 تا
با زحمات وزیر ورزش بخش قابل توجهی از بدهی ها پرداخت شد.« از بخش 
اول صحبت هـــای درویش می توان فهمید که پیگیری های علی اکبر طاهری 
برای بخشیده شدن بدهی های انباشته شده پرسپولیس در اداره مالیات که از 
سال 1375 بوده ثمر بخش نبوده است. اما اینکه مدیرعامل قرمز ها مدعی شده 
وزارت ورزش بخش قابل توجهی از بدهی های مالیاتی پرسپولیس را پرداخت 
کرده به نظر در نهایت به سرانجام نرسیده است. گویا موضوع در این حد بوده 
که وزرای ورزش و اقتصاد وقت در راســـتای خصوصی ســـازی ســـرخابی ها و 
گرفتن مجوز حرفه ای توافقاتی را با یکدیگر داشـــته و در حال حاضر نیز هیچ 
یک از آن ها بر مسند کار نیستند. از این رو اداره مالیات باز هم برای باشگاه 
پرسپولیس و مدیران سابق این باشگاه مشکل تراشی کرده است. در این مورد 
یادی کردیم با این دسته از مدیران سابق پرسپولیس گفت و گویی داشته  تلاش ز
باشـــیم اما هیچ یک حاضر به اظهارنظر نشـــدند و فقط خبر ممنوع الخروجی 

خود را به خاطر بدهی مالیاتی سنگین باشگاه پرسپولیس تأیید کردند.

  بدهی مالیاتی که هیچ وقت جدی گرفته نشد
وقتی مصاحبه های حداقل 13-12 ســـال اخیر مدیران باشـــگاه پرسپولیس را 
مرور می کنیم به یک جمله مشـــترک برخورد می کنیم و آن هم این اســـت که با 
تلاش هـــای وزارت ورزش مشـــکل مالیاتـــی حل شـــد. در کل در دوره هایی که 
ســـرخابی ها زیر نظر وزارت ورزش اداره می شـــدند بحث مالیات آن ها بیشـــتر 
حالت کدخدامنشـــی حل شـــده است و نه با پرداخت مبلغی. مسئله ای که 
به نظر می آید در بحث واگذاری این دو باشگاه هم اتفاق افتاد. اگرچه فرشید 
سمیعی مدعی شده مشکل بدهی 277 میلیارد تومانی استقلال را حل کردیم؛ 
امـــا او در واقـــع صحبتـــی از پرداخت این مبلغ نکرده و نوع حل این مشـــکل را 
هم توضیح نداده اســـت. از این رو مســـئله بدهی سنگین سرخابی ها به اداره 
مالیات موضوعی نیست که به این راحتی ها قابل حل باشد و هر بار شاهدیم 
بـــا تغییـــر دولـــت و وزیر اقتصاد یا ورزش چالش جدیـــدی در این زمینه پیش 
روی مدیران ســـرخابی قرار می گیرد. در شـــرایط فعلی که پای مدیران ســـابق 
پرسپولیس به این ماجرا باز شده نشان می دهد که آن ها بی جهت روی وعده 
و قول هـــای وزیـــران وقت و توافق های آن ها حســـاب کرده اند و حداقل بدهی 

تکلیف است. مالیاتی سنگین پرسپولیس هنوز بلا

نخستین دوره رقابت های جام جهانی کاراته از جمعه 2 آذرماه در شهر پامپلونا 
اسپانیا برگزار خواهد شد. رقابت هایی که با تصمیم فدراسیون جهانی کاراته 
تنها در بخش های کومیته و کاتای تیمی برگزار می شـــود. تیم کومیته تیمی 
کشورمان پس از سه گانه قهرمانی جهان در سال های 2014،2016 و 2018، در 
رقابت های جهانی 2021 امارات حضور نداشت تا در پوکر قهرمانی ناکام 
بماند اما در جهانی 2023 در چهارمین دیدار خود مغلوب آذربایجان شد 
و از دور مسابقات کنار رفت تا شگفتی بزرگ مسابقات رقم بخورد. برگزاری 
رقابت های جام جهانی در بخش کومیته تیمی حالا این فرصت دوباره را در 
اختیار کاراته کشورمان قرار داده است تا بار دیگر اقتدار خود را در رقابت های 
کومیته تیمی به دنیا نشـــان بدهد. البته تیم کشـــورمان در شـــرایطی در این 
مسابقات حضور دارد که از تیم تاریخ ساز خود ذبیح الله پورشیب را به دلیل 
خداحافظی از کاراته و سجاد گنج زاده قهرمان المپیک را این بار به عنوان 
بازیکن در اختیار ندارد و با ترکیبی از جوانان و باتجربه ها به دنبال بازگشت 
به دوران اقتدار خود است. گنج زاده در شرایطی در این مسابقات به عنوان 
مربی در کنار تیم کشورمان حضور دارد که حضور او در عرصه مربیگری ملی 
به یک باره اتفاق افتاد و هنوز او در خصوص خداحافظی یا ادامه فعالیت 
قهرمانی خود صحبت نکرده است. پرافتخارترین کاراته کا تاریخ کشورمان 
که مدال طلای المپیک توکیو، دو مدال طلای بازی های آسیایی، یک مدال 
طلا، دو نقره و یک برنز انفرادی جهان و سه طلای کومیته تیمی تنها بخشی 
از افتخاراتـــش اســـت، در گفت وگو با »فرهیختـــگان« درخصوص تمامی 
ابهامات آینده ورزشی اش صحبت کرده است که در ادامه از نظر می گذرانید. 

حضور شما در کادرفنی تیم ملی کاراته به صورت ناگهانی اتفاق افتاد. این در شرایطی 
بود که به صورت رسمی در خصوص آینده ورزشی خود صحبت نکردید. 

قبل از مسابقات قهرمانی آسیا، استاد هروی سرمربی تیم ملی بار ها به من گفت که 
باید در مسابقات جام جهانی بازگردم و تیم ملی را به عنوان ورزشکار کمک کنم. 
بعد از قهرمانی آسیا نیز تمریناتم را شروع کردم، اما وقتی فکر کردم دیدم اضافه شدن 
در نیمه راه کار درستی نیست و شاید حق جوانی را ضایع کنم. از طرفی می دیدم 
که تمام بچه ها خیلی انگیزه دارند و خود را جای آن ها گذاشتم و صلاح ندیدم به 
عنوان ورزشکار کنار تیم باشم. وقتی تصمیم بر این شد که مسابقه ندهم، احساس 
کردم حضورم می تواند به بچه ها و کادرفنی کمک کند و شاید ذره ای بتوانم به تیم 
برای بازگشت به جایگاه اصلی اش کمک کنم. حتی خودم به استاد هروی پیشنهاد 
دادم تا اگر صلاح بداند در این بعد به تیم ملی کمک کنم. هرچند هروی خودش 
پرافتخارترین سرمربی تاریخ کاراته است و سابقه بسیار خوبی در بحث سرمربیگری 

دارد. درنهایت با موافقت ایشان به کادرفنی اضافه شدم. 

بعد از المپیک 2020 توکیو خیلی به صورت جسته وگریخته در میادین حضور داشتید، اما 
در بازی های آسیایی 2022 هانگژو به مدال طلا دست یافتید و در جهانی مجارستان 
نیز چهارمین مدال جهانی خود را به رنگ برنز کسب کردید. بعد از این رویداد ها نیز 
عمل جراحی دیسک گردن انجام دادید و دیگر در هیچ مسابقه ای حاضر نشدید. 
وقتی به گذشته نگاه می کنم، بعد از المپیک توکیو مدام تمرینات خود را ادامه دادیم. 
حتی یک هفته بعد از پایان المپیک تمرینات خود را برای مسابقات جهانی 2021 
امارات شروع کردم تا به تیم کمک کنم، اما متأسفانه تیم اعزام نشد. عدم اعزامی که 
لطمه بزرگی به کاراته زد و هنوز که هنوز است حسرت آن قهرمانی جهان را می خوریم. 
بعد از قهرمانی جهانی امارات نیز با وجودی که تیم آسیب دید، دوباره تمرینات 
را شروع کردم و در مسابقات لیگ نیز حضور پیدا کردم، اما متأسفانه فدراسیون 

تیم ملی را به هیچ رویداد لیگ جهانی اعزام نمی کرد. در هر مسابقه به یک دلیل 
تیم اعزام نشد و مدام قول داده می شد و این روند تکرار می شد. درواقع ما تمرین 
می کردیم، اما اعزام نمی شدیم که خیلی بد بود. قبل از بازی های آسیایی 2022 که 
بعد از مدت ها شروع به مسابقه رفتن کردیم، بازیکنان خارجی تعجب کرده بودند 
و سؤال می پرسیدند که مگر شما خداحافظی نکردید؟ البته این سؤال فقط از من 
پرسیده نمی شد و تقریباً از تمام بازیکنان پرسیده شد. خدا را شکر در بازی های 
آسیایی هانگژو توانستم به مدال طلا برسم و در قهرمانی جهان هم می توانستم برای 
چهارمین به فینال جهانی بروم، اما متأسفانه در دور مقدماتی مچ دست چپم آسیب 
دید و خیلی اذیت کرد. همین آسیب در دیدار نیمه نهایی باعث شد مسابقه خوبی 
ندهم و بازی را واگذار کنم، اما باز هم توانستم مدال برنز را کسب کنم و بی مدال 
نمانم. تمام ورزشکاران کاراته نیاز به حمایت دارند؛ چرا که ورزش ما ورزش پرپولی 
نیست. از طرفی ورزشکارانی داریم که با هیچ پولی نمی شود آن ها را قیاس کرد و در 
واقع ارزش معنوی تیم کاراته ایران بسیار بالاست و بچه ها سال ها با حقوق ناچیز 
تلاش کردند و زحمت کشیدند و پرچم کشورمان را به اهتزاز درآوردند و تاریخ ساز 
شدند. با این افتخارات در  شأن خودم نمی دانستم با هزینه شخصی در مسابقات 
لیگ های جهانی شرکت کنم چون فدراسیون از بعد از المپیک توکیو ما را به هیچ 
مسابقه لیگ جهانی نفرستاد و این یک مقدار بد بود. بعد نیز گردنم را عمل کردم 
و سعی کردم بیشتر کنار خانواده باشم و به کار هایم سروسامان بدهم تا ببینیم در 

آینده چه پیش خواهد آمد. 

به عنوان ورزشکار شما به تمامی افتخارات و مدال های ممکن دست یافتید که اوج 
آن نیز مدال طلای المپیک توکیو بود. با این شرایط هنوز انگیزه ورزشی برای بازگشت 
به دنیای قهرمانی دارید یا حضور در عرصه مربیگری باعث خواهد شد که دیگر به 

فکر مبارزه دادن نباشید؟ 
با صحبت هایی که با خسروی وفا داشتم و با حرف هایی که وزیر ورزش در بازدید 
از اردوی تیم ملی زد و نگاه ویژه ای که به بازی های آسیایی ناگویا داشت، امیدوارم 
حمایت ویژه از تمام ورزشکاران برای حضور در این مسابقات صورت بگیرد. همین 
بخشی انگیزه برای ادامه کار می دهد، اما درمورد انگیزه شخصی نیز هنوز چند رکورد 
مانده است که می توانم بشکنم و رسیدن به آن ها خیلی سخت نیست. امیدوارم 
بتوانم تمرینات را شروع و این رکورد ها را بزنم و در واقع این را در وجود خود می بینم. 
البته اینکه چه اتفاقی پیش بیاید را خدا می داند. از طرفی حدود سه سالی است 
که وارد دنیای مربیگری شده ام. سه سال است که به همراه برادرم موسی گنج زاده، 
کادمی را در اسلامشهر راه اندازی و کار  ابراهیم حسن بیگی و فرید حقیقی یک آ
مربیگری را شروع کرده ایم. در تمام مسابقات داخلی، کاراته وان ها و قهرمانی کشور 
بچه های ما درخشان بودند و مدالی نبوده است که کسب نکرده باشند. در آخرین 
کادمی ما 11 مدال رنگارنگ گرفتند  قهرمانی کشور در همدان بچه های اسلامشهر و آ

و عمده مدال های استان تهران را نیز باشگاه ما می گیرد. موسی و ابراهیم با هم 
آنجا زحمت می کشند و من نیز در کنارشانم و روز هایی که فرصت می کنم 

آنجا تمرین کرده و تجربیاتم را انتقال می دهم. 

 در صورت بازگشت به میدان نیز با توجه به افتخارات شما توقعات 
ً
طبیعتا

نیز بیشتر خواهد بود؟ 
روی خودم فشـــار نمی گذارم و ســـعی می کنم ســـبک و با ذهن باز روی 
تاتامـــی بـــروم. وقتی ورزشـــکار روی خودش بار می گـــذارد و عناوینش را 
روی تاتامی می کشد، سنگین می شود و نمی تواند عملکرد خوبی داشته 
باشد. همیشه سعی کردم با ذهن باز روی تاتامی بروم و مسابقه بدهم. 
امیدوارم شـــرایط به گونه ای پیش برود که بتوانم برای مســـابقات جهانی 

2025 تمریناتم را شروع کنم. 

معادلات و آینده فدراسیون کاراته روی تصمیم شما نقش خواهد داشت؟ 

درواقع نه و اعتقاد دارم ورزشکار نباید خود را درگیر این مسائل بکند. وقتی به عنوان 
مربی کار می کنید این موضوع خیلی مؤثر اســـت. طبیعتاً هر رئیس فدراســـیونی 
دوست دارد با کادرفنی کار کنند که راحت تر است، اما زمانی که بازیکن هستید 
این جور مســـائل زیاد مطرح نیســـت. بالاخره فدراسیون، کادرفنی و جامعه کاراته 
دوست دارد کسی نماینده این کشور باشد که بتواند بهترین نتیجه را کسب کند 

و ورزشکار نیز باید روی عملکردش تمرکز داشته باشد. 

رقابت های جام جهانی کاراته از روز جمعه آغاز خواهد شد. به عنوان ورزشکاری که 
در سه گانه قهرمانی جهان و سه گانه قهرمانی آسیا نقش برجسته داشتید، تیم فعلی را 

برای بازپس گیری عنوان قهرمانی کومیته تیمی چقدر آماده می بینید؟ 
 مسائل زیادی باعث شد تا ما در جهانی مجارستان در دفاع از عنوان قهرمانی ناکام 
بمانیم و مدال نگیریم. در حال حاضر جوانان ما برخلاف آن مسابقات خودشان 
را باور دارند و می توانند شروع تاریخ سازی خود در کاراته دنیا را آغاز کنند. انگیزه 
و تلاش این بچه ها و کادرفنی باعث شده از حضور در کنارشان واقعاً لذت ببرم. 
واقعاً اعتقاد دارم این بچه ها توانایی کار های بسیار بزرگی را دارند و می توانند دوباره 
اقتدار کاراته ایران را به دنیا نشان بدهند. امیدوارم بچه ها در مسابقات جهانی آن 

توانایی که دارند را به نحو احسن ارائه بدهند. 

در تیم فعلی دو ستاره از تیم قهرمان سه گانه جهان یعنی ذبیح الله پورشیب و سجاد 
گنج زاده حضور ندارند. فکر می کنید در غیاب شما و پورشیب این بچه ها می توانند 

سرآغاز قهرمانی های جدید را آغاز کنند؟ 
ما جوانان بسیار بسیار خوبی داریم و حتی اگر خود را باور داشته باشند می توانند 
از سجاد گنج زاده و ذبیح الله پورشیب پرافتخارتر باشند و فقط باید خودشان را 

باور داشته باشند. جوانانی داریم که پرانرژی و باتجربه هستند و از تیم های رده های 
پایه عضو تیم ملی بودند و به نظرم در حال حاضر نوبت درخشش و مدال گرفتن 
و اتفاق خوب توسط آن ها باشیم. بچه های ما در حال حاضر به حدی رسیده اند 
که به عنوان مدرس به کشور های اروپایی و آسیایی  می روند و تدریس می کنند. 
تک تک بچه ها ستاره اند و همه تیم ها در دنیا آرزو دارند حتی یکی از بچه های ما 
را داشته باشند. ما این همه ستاره در کنار هم داریم و مطمئن باشید این بچه ها 
پتانسیل کار های بزرگ را دارند و این را با تمام وجودم می گویم و اگر ذره ای شک 

داشتم در این خصوص صحبت نمی کردم. 

در تمام سال هایی که در اوج بودید رقابت فشرده ای با صالح اباذری داشتید و هر دو 
نیز افتخارآفرین بودید. در مدت غیبت شما صالح با قهرمانی آسیا و تورنمنت روسیه 
نشان داد در بهترین شرایط است. در صورت تصمیم به بازگشت رقابت فشرده ای 

دوباره با اباذری خواهید داشت؟ 
صالح در حال حاضر حتی قابل مقایســـه با مســـابقات قهرمانی که به مدال طلا 
رسید، نیست و خدا را شکر در نقطه اوج است. صالح خیلی انگیزه دارد و آنقدر 
انگیزه دارد که به هم تیمی هایش نیز انتقال می دهد. بچه ها با دیدن عطش صالح 
همیـــن حـــس را می گیرند و تلاش خود را بیشـــتر می کنند. قطعاً وقتی دو حریف 
سرســـخت کنار هم باشـــند باعث رشـــد هر دو نفر خواهد شد. در سال ها دورتر و 
زمانی که صالح در رده پایه بود نیز حریفان قدرتمندی داشتم، اینها رقابت هایی 
است که باعث رشد ورزشکار می شود. واقعاً اگر این رقابت ها وجود نداشته باشد، 

ورزشکاران رشد نمی کنند. 

به افتخارات و تاریخ ســـازی شـــهرام هروی اشـــاره کردید، اما اتفاقات و نتایج بعد از 
المپیک باعث شد نتایج درخشان ایشان نیز تحت تأثیر قرار بگیرد. به نظر شما هروی 

همچنان می توانند با تیم کاراته تاریخ ساز باشد؟ 
بعد از المپیک توکیو کاراته فکر کرد به مقصد نهایی رسیده است و مسابقات دیگر 
حتی به چشم فدراسیون نمی آمد و درواقع انگیزه ها کمتر شد. بار ها مسائل را بالا 
و پایین کردم و اعتقاد دارم اگر تیم نتیجه نگرفته واقعاً مقصر هروی نبوده است 
و خیلی مسائل دست به دست هم داده و همین مسائل نیز از فدراسیون نشات 
می گرفت. البته شـــاید اســـتاد هروی نیز انگیزه کافی را بعد از المپیک نداشـــت. 
درواقع شرایطی برای تیم ملی پیش آمده بود که هروی نیز خسته شده بود. آنقدر 
بچه ها مسائل مختلف را نزد هروی می برند و او انتقال می داد، اما کاری از پیش 
نمی رفت باعث شـــد تا انرژی اش گرفته شـــود. اگر تیم کمی حمایت شـــود 
به دوران اوج بازخواهد گشـــت و بازیکنان و کادرفنی نیز از این قاعده 
مستثنی نیستند. درواقع اگر کاراته یک مقدار از طرف وزارت ورزش، 
فدراسیون و دولت حمایت شود و نتایجی که می گیرند دیده شود، 
مطمئن باشید کاراته دوباره به روز های اوجش باز خواهد گشت. 

در ترکیب تیم ملی در مسابقات جام جهانی مهدی گنج زاده حضور 
دارد. خیلی دوست دارند بدانند او نسبتی با شما دارد و اینکه انتخابش 

برای تیم ملی به واسطه گنج زاده بودن است؟ 
مهدی پســـر  پســـر عموی من اســـت. او دو ســـال پیش عضو تیم امید و 
نایب قهرمانی آسیا شد. کار خود برای حضور در تیم ملی را از قهرمانی کشور 
آغاز کرد و آنجا مدال نقره گرفت. در انتخابی های بعدی نیز مسابقات خوبی 
انجام داد که من به خاطر سمینار ژاپن بودم، اما اخبار را پیگیری می کردم 
و انتخابی های خوبی زد که شـــوکه شـــدم. خدا شاهد است که برای من 
هیچ تفاوتی نداشت از 4 نفر آخر انتخابی کدام نفرات انتخاب شوند، 
اما آن روز روز مهدی بود و مســـابقات خوبی را به نمایش گذاشـــت و با 
سه برد عضو تیم ملی شد. مهدی شهگل نیز با دو برد مزد زحماتش در 

سالیان گذشته را گرفت.

ابهام در بدهی مالیاتی پرسپولیس 

ع الخروج شدند مدیران سابق ممنو

سجاد گنج زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: تمام دنیا آرزوی داشتن ستاره های کاراته ایران را دارند

جوانان تیم فعلی می توانند تاریخ سازی کنند
 هنوز چند رکورد برای شکستن باقی مانده است           در عدم نتیجه گیری سالیان اخیر کاراته هروی مقصر نیست
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